
ZÁPISNICA č. 7/2017 
 

ZO ZASADNUTIA KOMISIE KULTÚRY 5. SEPTEMBRA 2017 
V DOME KULTÚRY DÚBRAVKA, SARATOVSKÁ 2/A 

 
 
Prítomní: Maroš Repík, Branko Semančík, Ján Ružovič, Peter Klepoch, Marta Šimovcová, 
Iveta Petrušková, Juraj Hudcovský, Miroslav Sedlák, Juraj Štekláč, Peter Varga 
  
Neprítomný: 
 
Hostia:  
 
Začiatok: 17:30 h, ukončenie 19:30 h 
 
P r o g r a m: 
 

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie kultúry 
3. Program DKD na mesiac september 
4. Dúbravské hody 2017 
5. Kultúrne leto 2017 - vyhodnotenie 
6. Súčasný stav rekonštrukcie a aktuálny rozpočet DKD 
7. Dotácie  
8. Rôzne 
9. Záver 

 
K bodu 1 
Otvorenie 
 
Predseda komisie Maroš Repík privítal členov komisie, otvoril zasadnutie komisie kultúry a 
oboznámil členov komisie s programom zasadnutia, o ktorom dal hlasovať.  
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie bez pripomienok program zasadnutia komisie kultúry. 
 
Hlasovanie: prítomní: 9         za:  9    proti: 0        zdržal sa: 0 
 
 
K bodu 2 
Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia komisie kultúry 
 
Peter Varga informoval členov komisie o možnosti uskutočniť koncert, ktorý by bol venovaný 
pamiatke na Deža Ursínyho a uskutočnil by sa v priebehu nasledujúcich mesiacov. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie bez pripomienok. 
 
 
 



K bodu 3 
Program DKD na mesiac september 
 
Peter Varga informoval členov komisie o programe DKD na mesiac september. 

  
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry berie na vedomie program na mesiac september bez pripomienok. 
 
 
K bodu 4  
Dúbravské hody 2017 
 
Predseda komisie informoval členov komisie o finálnom programe pred DKD, na Žatevnej ulici 
a v parku na Pekníkovej. Členovia komisie navrhli do budúcna doladiť dramaturgiu 
a zorganizovať viac športových aktivít. Zároveň navrhli dohliadnuť na to, aby sa nevypla 
svetelná signalizácia v skoršom čase, nakoľko by to mohlo spôsobiť dopravný chaos. 
 
 
K bodu 5 
Kultúrne leto 2017 - vyhodnotenie 
  
Peter Varga vyhodnotil Kultúrne leto 2017 v mestskej časti Bratislava - Dúbravka z hľadiska 
návštevnosti. Členovia komisie navrhli do budúcna posunúť začiatok podujatí na neskorší čas 
a posilniť predaj občerstvenia formou predajných stánkov. 
 
 
K bodu 6 
Súčasný stav rekonštrukcie a aktuálny rozpočet DKD 
  
Peter Varga informoval členov komisie o aktuálnom stave rekonštrukcie DKD a informoval 
členov komisie kultúry o aktuálnom rozpočte, prímoch a výdavkoch DKD. 
Členovia komisie navrhli oznámiť v dostatočnom predstihu nájomcov DKD o termíne 
rekonštrukcie DKD a zároveň navrhli zachovať kontinuitu kultúrnych podujatí. 
 
 
K bodu 7 
Dotácie 
  
Žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie: I.N.A.K. - pohybové a osobnostne rozvojové aktivity           
                                                                 
Predseda komisie dal hlasovať o poskytnutí finančnej dotácie pre OZ I.N.A.K. - pohybové 
a osobnostne rozvojové aktivity vo výške 1200€. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry odporučila schváliť dotáciu vo výške 1200€ na zorganizovanie podujatia 
s prenájmom sály a techniky DKD v dĺžke trvania 10 hodín. 
 
 
Hlasovanie: prítomní: 9     za: 8       proti: 0       zdržal sa: 1 



Predseda komisie dal hlasovať o poskytnutí finančnej dotácie pre seniorský spevácky súbor 
Dúbravanka vo výške 500€. 
 
Stanovisko komisie: 
Komisia kultúry odporučila schváliť dotáciu 500€ na náklady spojené s cestovnými výdavkami 
zájazdu na kultúrne podujatie v Srbsku  a dodatočne požaduje doložiť oficiálnu žiadosť. 
 
 
Hlasovanie: prítomní: 9     za: 8       proti: 0       zdržal sa: 1 
 
 
K bodu 8 
Rôzne 
 
Komisia kultúry diskutovala o kultúrnych podujatiach, ktoré sa budú konať do konca roka. 
 
 
Bratislava 5. septembra 2017 
 
 
Zapísal:       Ing. Peter Varga                                                      Overil:      Maroš Repík 
                   tajomník komisie                                                                     predseda komisie 
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